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מועצת העובדים
מחובר

עכשיו אחרי שקצת נרגענו ונחנו רצינו להגיד תודה 

רבה, הגיבושון היה מעלף ממש, נהנינו מאוד, תודה 

לך אישית על הכול...

.תודה רבה על טיול מושקע, מהנה מצחיק 

ומעשיר!

תודה על כל ההשקעה שאינה מובנת מאליו, 

תודה על כל הדאגה והעשייה מאחורי 

הקלעים. נהנינו מאוד!

תודה רבה על טיול מהממם. תוכנית הטיול 

הייתה מושלמת ואני ואשתי ממש נהנינו 

בטיול. כן ירבו עוד טיולים מוצלחים כאלו!

המון תודה על ארגון מושלם, יעד יפיפה ודאגה לכל עד 

הפרטים הקטנים כדי שיהיה לנו הכי מהנה שיש

תודה רבה

תודה רבה על גיבושון מהסרטים

תודה רבה, היה גיבושון אחד מהטובים

שהייתי, כל הכבוד...

יישר כח תמשיכו ככה

סיכום גיבושון רומא - 2023
כעת, לאחר ששבנו כולנו בשלום מגיבושון רומא 2023, אשר נפתח במחזור הראשון בתחילת חודש מאי וננעל במחזור החמישי 
בשבוע שעבר, ניתן לסכם את הפרויקט המדהים הזה ולשתף אתכם מעט במתרחש מאחורי הקלעים. חשוב להזכיר, אנו המוסד 

האקדמי היחיד שמארגן גיבושון מסוג זה לעובדיו!

כל גיבושון מתחיל בהכנות של 8-9 חודשים טרם היציאה למחזור הראשון!

ראשית, מתקבלות מספר הצעות מחיר עם מגוון אפשרויות ליעדים וסיורים.

שנית, לאחר שמתקבלת החלטה לגבי היעד הנבחר, נערך בו סיור מקדים הכולל ביקור בכל המסלול בהתאם לתוכנית שהוגשה.

ייעודית היא  שלישית, ממשיכים לבניית מערכת רישום מקוונת פנים אוניברסיטאית. ההרשמה לגיבושונים באמצעות תוכנה 
בין  ונשנות  חוזרות  והחלפות  בביטולים  החל   - והעובדות  העובדים  ציבור  מול  לא פשוטות  עם התמודדויות  ענקית  אופרציה 

המחזורים, עדכון דרכונים חדשים, החלפת שותפים וכלה בבקשות מאתגרות לביטול בדקה ה-90 בשדה התעופה נתב"ג....

לאורך כל הדרך ישנם המון  אירועי בלת"מ וצריך להתמודד עם כולם, כגון: רישום יתר, מלווה חולה, שינויים בטיסות, בעיות עם 
מזוודות ועוד ועוד.

כל משפחה שתכננה אי פעם טיול במסגרת משפחתית מודעת  לקשיים ולאופרציה המטורפת הכרוכה בהוצאה לפועל של טיול 
לחו"ל, קל וחומר כשמדובר בטיול מאורגן לכ-850 עובדים ובני זוג ב-5 מחזורים שונים וב-5 מטוסים שהוחכרו במיוחד לכך, וכן 

בהתמודדויות מול מדיניות  נוקשה של חברות התעופה.

מסלולי הטיולים והסיורים תוכננו באופן מיטבי ביותר עם התחשבות בטווח הגילאים של היוצאים לרומא.
סיור הערב בעתיקות רומא הציג פן אחר של רומא המוארת והססגונית בשעות הלילה.

הייתה  זו  בגיבושון.  הכותרת  גולת  היו  האגמים,  באזור  לרומא  מעל  רומאני"  "קסטל  העיירות  לשלוש  השלישי  ביום  הסיור 
"התוספת שתופסת". מקומות שקשה להגיע אליהם באופן עצמאי.

.OUTLET-וב Via del Corso   והכי חשוב, סיור לשופינג מטורף ברחוב הראשי

בתכנון תכנית הגיבושון ניסינו לתת מענה לכל האוכלוסייה שהשתתפה, בטווח גילאים מ-25 שנים ועד 83 שנים, וכן לכל אותם 
עובדים שהם מטיבי לכת ואף לאלה שהם מטיבי לסת....

המשובים שקיבלנו מכם מחממים את הלב ומפיחים בנו רוח חזקה להמשיך ולפעול למענכם.

להלן דוגמה אחת כדי לסבר את האוזן: 
".... מאיה אנג'לו, לוחמת לזכויות אזרח בארה"ב, אמרה פעם: "אנשים ישכחו מה אמרת, אנשים ישכחו מה עשית, אבל אנשים 
לעולם לא ישכחו כיצד גרמת להם להרגיש". וזה מה שאני אזכור הכי הרבה מהטיול האחרון שלנו לרומא – התחושה שנתת לי 
ולכל האנשים בקבוצה, שמתייחסים במלוא כובד הראש, הרצון הטוב והשלווה לכל בקשותינו, טענותינו ורצונותינו. תודה לך על 
רגע  באותו  חשוב  הכי  הדבר  היא  שבקשתו  אליך,  שפנה  מאיתנו  אחד  לכל  שנתת,  והתחושה  שלך  הנפש  שלוות  ועל  הנועם 

מבחינתך. תודה על המאמצים להיענות לפניותינו, ולהסביר בנועם ובהגיון את אי המענה לפניות שלא ניתן היה להגשים...." 

בהזדמנות זו אבקש להודות לכל חברי וחברות מועצת העובדים, אשר תפקדו כמלווים במחזורים השונים ודאגו לטפל בכל סוגיה 
בנפש חפצה ובחיוך. כמו כן, נבקש להודות לכל העובדים והעובדות שנרתמו וסייעו לנו בליווי הקבוצות; שיתוף הפעולה שלכם 

אינו מובן מאליו.

אז כל שנותר לנו הוא להודות לכם על האמון בנו והנה כבר אנו יוצאים לדרך ומתחילים לשקוד ולתכנן את היעד הבא לגיבושון 
!2024

שלכם ובשבילכם,

חברות וחברי מועצת העובדים
סגל מנהלי וטכני

אלי פרץ
יו"ר מועצת העובדים


